
Zápis 

ze 14. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 26.03.2025 

 

Přítomno: 5 zastupitelů, 5 občanů.  

Omluven: P. Novák. 

 

1. Jednání zahájil starosta P. Blažek v 19.04 hodin. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: 

H. Lingrová a V. Crhová. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

3. Úprava programu dnešního jednání – doplněn jeden bod: 

- Projednat záměr obce o koupi pozemku p.č. 93/5 a p.č.93/6.  

Schváleno - Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání: 

- podklady pro rozpočet – odeslány, 

- inventarizace majetku obce proběhla, 

- podmínky a ceny pronájmu KD – návrh bude projednán, 

- povinnosti domovníka v bytě KD – dopracovává starosta. 

 

5. Projednán návrh rozpočtu na rok 2025 a střednědobého rozpočtového výhledu na roky 

2025 – 2027. S. Tahalová podala podrobnější informace o plánovaných největších 

výdajích: opravy komunikací – 335 000,-Kč; údržbové práce v KD (podlahy v hasičské 

zbrojnici, skříně pro výbavu JSDHO, skříně v KD, sanitární technika – nové WC) – 

500 000,-Kč; pergola u KD – 300 000,-Kč; rekonstrukce bytové jednotky č.3 v čp.67 – 

400 000,-Kč; změna územního plánu – 250 000,-Kč; přístřešky na kontejnery u KD – 

200 000,-Kč. Došla jedna připomínka k rozpočtu od J. Němce – přidat částku na 

zpracování studie zhotovení vodovodu a kanalizace v obci. Po širší debatě (životnost 

studie, na základě které je pak zhotovován projekt, obrovské náklady na zhotovení, na 

které bez výhodné dotace nemáme, zájem občanů) jsme se shodli na tom, že starosta 

obce prověří životnost případné studie (pokud bude zpracována, jak dlouho se dle ní 

mohou pak řídit při zpracování následného projektu), cenu takové studie a připraví 

anketu, popř. informační schůzku s občany obce ohledně případného zájmu napojení na 

vodovod. 

Rozpočet a střednědobý výhled byl zastupitelstvem schválen. Hlasování: pro 5, proti 0, 

zdržel se 0. 

 

6. Bylo projednáno a schváleno uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku na 

zajištění solidárního systému financování sociálních služeb na území SO ORP.  Naše 

obec se podílí ročním příspěvkem ve výši 15 820,- Kč (70,- Kč na 1 občana). Na webu 

obce i na vývěskách bude uvedeno, jaké služby mohou občané využít. Hlasování: pro 5, 

proti 0, zdržel se 0. 

 

7. Na žádost Života bez bariér, z.ú., Nová Paka byl projednán a schválen finanční dar ve 

výši 20 000 Kč pro tuto organizaci, jejichž služeb využívá jedna občanka naší obce. 

Organizace nám zaslala rozpočet a náklady na provoz svých služeb. Hlasování: pro 5, 

proti 0, zdržel se 0. 

 

8. Schválen zánik mandátu Martina Edera, který se odstěhoval a již nemá trvalé bydliště 

v Bradlecké Lhotě. Náhradníkem do zastupitelstva je Zuzana Fišerová. Proběhnou 

potřebné administrativní úkony. Zároveň s písemnou informací o zániku mandátu 

odešleme M. Ederovi i dopis s termínem, do kdy je třeba vyklidit prostor vedle KD 



(auto, motocykl, přístřešek a dřevo). Termín do 15.4.2025. Hlasování: pro 5, proti 0, 

zdržel se 0. 

 

9. Projednáno zrušení obecně závazné vyhlášky OZV č. 1/2012 stanovující podmínky pro 

spalování suchých rostlinných materiálů. Tím tedy se ruší pálení ve středu a sobotu. 

Pálení biologického odpadu je podle novely zákona č. 201/2012 Sb. o ochraně ovzduší 

od 1.března 2025 zakázáno, stejně jako vypalování trávy. Je však možné na otevřeném 

ohništi spalovat výlučně suché rostlinné materiály, které nejsou znečištěné nebo jinak 

kontaminované chemickými látkami (např. dřevo při táboráku). Naopak je zakázáno 

pálení navlhlé trávy, listí nebo čerstvých větví, které bylo doprovázené doutnáním či 

hustým dýmem. S tímto materiálem je nutné zacházet jako s bioodpadem a odvést ho na 

kompost nebo do sběrného střediska odpadu. Po domluvě s obecním úřadem je možné 

větve vozit na místo, kde se pálí čarodějnice. Ostatní biologický odpad lze zdarma 

odvážet do Sběrného dvora a kompostárny v Kampelíkově ulici 1399 v Lomnici nad 

Popelkou (směr Nová Ves nad Popelkou). Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

10. Obecně závazná vyhláška č.1/2007 o pohybu psů na veřejném prostranství pozbyla 

platnosti, proto bude vydána aktualizovaná verze dle platných zákonů. Hlasování: pro 5, 

proti 0, zdržel se 0. 

 

11. Byl projednán návrh na ceny za pronájem KD. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

12. Schváleno uzavření Dohody o provedení práce s Pavlem Novákem – pomoc 

s administrací cenových nabídek na jednotlivé realizace prací v obci. Odměna dle 

odpracovaných hodin. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

13. Nové odměňování zastupitelů – na základě nové tabulky odměn platné od 1.1.2025 (dle 

sdělení Ministerstva vnitra č.295/2024 Sb.), budou od 1.4.2025 upraveny odměny 

zastupitelů ve výši 90% dle této tabulky. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

14. Byl projednán a schválen odkup pozemků necelých 16 m2 –  p.p.č. 93/5 a 93/6 - jedná se 

o části cesty „průhonu“, které jsou vedeny jako zahrada a zasahují do komunikace, 

vlastníky jsou soukromé osoby (u pozemku Voháňkových a pana Plecháče). 

        Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

15. Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o výsledku kontrolní činnosti Mikroregionu Tábor 

v roce 2024.  

 

16. Různé, diskuse: 

- Ke KD byl již přistaven bílý kontejner na textil. Do kontejneru lze odkládat 

čisté a suché oblečení, v dobrém stavu, složené a uložené v igelitových pytlích, 

páry bot přivázaných k sobě.  

- T. Nováková a J. Hercík se dotazovali opět na obnovení přechodu v obci, 

v současné době není v obci jediné místo bezpečného přechodu přes silnici – 

starosta P. Blažek objasnil celou situaci, přechod není možné obnovit 

v původním místě, protože neodpovídá současným nárokům na parametry 

přechodu. Starosta bude vypracovávat návrh na umístění přechodu v jiném 

místě u zastávky, který bude předán projektantům na posouzení (přemýšlí se o 

místě z rohu KOVOS-TIMu k zastávce). 

- Informace o probíhajících malířských a stavebních předělávkách v rámci 

reklamace v KD (P. Blažek). 

- Starosta P. Blažek informoval o tom, že se minulý týden mimosystémově 

dozvěděl o vydání rozhodnutí o změně v užívání stavby bývalé střelnice. 

Původní užívání bylo „Vojenská pěchotní střelnice“. Nově bylo rozhodnutím 

povoleno užívání jako „komerční střelnice“ pro různé typy zbraní. Obec však 



nebyla informována žádným oficiálním způsobem, protože v rozhodnutí 

nefigurovala jako účastník řízení. Bylo zjištěno, že toto rozhodnutí vydal úřad, 

který pro to nemá oprávnění. Na základě těchto informací a rychlého řešení 

s příslušnými orgány, které také nebyly zařazeny mezi účastníky řízení, bylo 

shledáno toto rozhodnutí za neplatné. Zároveň starosta za Obecní úřad zašle 

oficiální Odvolání k rozhodnutí o změně využívání střelnice. 

 

17. Bylo odsouhlaseno Usnesení z dnešního zasedání. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

Úkol: 

1. Do příštího zasedání zjistit cenovou nabídku na studii vodovodu a kanalizace pro 

obec Bradlecká Lhota. Připravit návrh na informování občanů a případné zjištění 

zájmu o napojení na vodovod. 

 

 Zodpovídá: P. Blažek 

 Termín: do příštího zasedání 

 

Zasedání bylo ukončeno ve 21:22. 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


